

Steven Bylina

Head of Financial Industry Practice
金融业法部主任

Steven Bylina brings real world market experience and an entrepreneurial spirit to his practice at Ziliak Law. A proven self-starter, Steve worked as a **brokers'** assistant for a prominent grain floor brokerage operation while attending The John Marshall Law School. While working as a trader on the floor of the CBOT, Steve developed a successful practice representing exchange members and traders in a number of matters before the CBOT Arbitration Committee.

Steven Bylina 将市场经验和创业精神应用于 Ziliak Law 的法律事务上。Steve 主动性强，在约翰马歇尔法学院攻读期间，曾为一家著名谷物经纪行作经纪助理。在芝加哥交易所的交易大厅担任交易员期间，Steve 多次为交易所成员和交易员在芝加哥交易所的仲裁委员会面前代理法律事务。

Throughout Steve's work as both a trader and an attorney, his love for the markets and trading has been evident. He soon became a partner for Commodities Company, Inc. as a floor broker on the Chicago Board of Trade's grain floor. In that capacity, he facilitated business for some of the largest grain traders in the world, predominantly in the Soybean Meal pit where he served as Chairman of the Pit Committee.

不论作为交易员或律师，Steve 对市场 and 期货交易的热爱显而易见。他迅速成为期货公司的合伙人，担任芝加哥交易所谷物交易大厅经纪。他为全球一些规模宏大的谷物交易公司提供服务，主要负责豆粕交易坑的业务，并担任交易坑委员会主席。

Steve not only serves clients as an advocate before Arbitration panels, he has also served as an arbitration judge for FINRA, NFA and Cook County. Steve is also a Member of the CME Group's Arbitration Committee and the CME Membership Committee.

Steve 不仅在仲裁小组前帮助客户争取权益，他亦曾担任美国金融业监管局，美国全国期货协会和库克县的仲裁法官。Steve 同时亦是芝加哥期货交易所集团的仲裁委员会成员及芝加哥期货交易所的会员委员会成员。

His approach to the markets and the law as a business have a strong foundation in his undergraduate pursuits at Illinois College where he graduated with a major in Business.

他在伊利诺学院主修商科，期后获取学士学位。故此，他了解市场，并能应用法律解决商业问题。

Please do not send us confidential information until you speak with one of our lawyers and receive our authorization to send us such information. Unless we explicitly agree to enter into an attorney-client relationship with you, (i) sending us information would not on its own create such a relationship; (ii) we would have no obligation to keep the materials you send us confidential; and (iii) we could still represent other parties in relation to your matter. By sending us an e-mail, you confirm that you have read and understood this disclaimer.

若您未与我们的律师商讨并取得授权，请不要给我们发送保密信息。在我们明确同意与您建立代理关系之前，（i）单纯发送信息给我们并不建立代理关系；（ii）我们并无义务保证为您发给我们的信息保密，（iii）我们仍可代理此案中其他当事人。当您发送电子邮件给我们时，您确认已经阅读并且理解这个免责条款。

Contact 联系方式

312.462.3356

sbylina@ziliak.com

Education 学历

The John Marshall Law School, JD

约翰马歇尔法学院，法学博士

Illinois College, BS

伊利诺学院，学士

Practice Areas 业务专长

Financial Industry 金融业法

Admissions 执业资格

Illinois 伊利诺州